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Ệ צּ ṇ ︡
︡ Ḯ

︣ ḭ צּ
ṡ Ṣ ךּ וֹ

2 ︡ Ḯ
︡ḭ ︡ḭ

Ṅ אל טּ
︡ Ḯּ︡︡פḭ

טּ ḭ
פּ ḭ︡
︡ ︡
שּ ךּ ︣Ḯ

5 לּ
שּ ṇ ︡ḭ ךּ
צּ︡ נּ ḭקּ
ṡ Ṣּצ

︡ ︡ Ḯ אלצּ
ךּ ךּ ṡ
Ṣּצḭ פּ

ḭךּ
ể ễ נּ
צּ אל ףּ ︣Ḯ
ṡ Ṣ

ךּ קּ לּ ︣Ḯ

אל ḭ פּ
אל ḭ

לּ ︣ ṡỷ-TMS
Ṣ ḭּף טּ

︡ Ḯ
פּ שּ ḭ

Ṅּצ
︡ פּ ךּ

ךּ ︣Ḯ

טּ ECT
︡ ḭ

ךּ ךּ ︣Ḯ
כֿ ךּ

ḭ
ḭ

︡ ︣ כֿ צּ
קּ נּ ףּ ︣Ḯ

ḭ ṇ
לּ פּ

︡ אל ḭצּ

︡ ṡ ṇ Ṣ
ךּ ︣Ḯ

לּ ︡ ךּ
לּ נּ

ךּ טּצּ ḭ ￼
פּךּ

Ḯ צּ
ṇ
ṇ ︡ קּךּ ︣Ḯ

טּ ṡ
Ṣ
ḭךּ
שּ ︢ ףּ
ךּ ︡ ךּ ︣Ḯ

︡ ḭצּ
ṡ Ṣ

ṡ Ṣḭṡ Ṣ
ḭṡ Ṣ

טּ ḭ ךּ אל
ךּ ︣Ḯ
ṡ Ṣ

ḭךּפּ נּ
ךּ︡ צּ כֿ
︡ Ḯ

פֿ פֿ
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ףּ ︡ ︡

ḭ ṇ
שּ צּ קּ ︣Ḯ

Ệ ỉ ṕ Ṗ ḭ
אל ףּ ︡ ︡ Ḯ

ḭשּ ףּ
︡ Ḯ

︡ ḭ פֿ
וֹ ︡ ךּ קּ ︡

Ḯ אלשּ כֿףּ
ḭ צּ︣ ךּ ︡

︣Ḯ
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